
Rada Gminy Łęka Opatowska 

 

Protokół nr XI/2025 

XI Sesja w dniu 30 grudnia 2024  

Obrady rozpoczęto 30 grudnia 2024 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:59 tego samego 

dnia. 

Transmisja obrad dostępna pod adresem: 

https://lekaopatowska.esesja.pl/transmisja/62541/xiasesjaaradyagminya%C5%82%C4%99kaa

opatowskaawadniua30agrudniaa2024aragodza1300.htm 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Adamski 

2. Adam Gawlik 

3. Wojciech Gruszka 

4. Piotr Jeziorny 

5. Małgorzata Kaczmarzyk 

6. Wojciech Nawrocki 

7. Łukasz Olbrych 

8. Magdalena Osada 

9. Marian Pacyna 

10. Agata Rybak 

11. Mieczysław Skotnik 

12. Mateusz Sroka 

13. Katarzyna Szczepańska 

14. Kamil Wesołowski 

15. Ryszard Wierzba 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Jedenaste posiedzenie sesji Rady Gminy w dniu 30 grudnia 2024 roku o godz. 13:00 

otworzyła Przewodnicząca Rady i po powitaniu radnych i gości oświadczyła, iż zgodnie z 

listą  obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

Ponadto w sesji udział wzięli: 

- Wójt Gminy – Adam Kopis  

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Lucyna Kasprzak, 

- Kierownik Centrum Usług Wspólnych – Aleksandra Jerczyńska, 

- Inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica,    

- Informatyk – Przemysław Mrózek. 

 



2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2.   Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska  

na 2024 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 

Opatowska na lata 2024-2040. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

umarzania, odraczania spłaty lub rozkładania na raty należności pieniężnych  

o charakterze cywilnoprawnym przypadających Gminie Łęka Opatowska oraz jej 

jednostkom podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, 

w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania podmiotów 

uprawnionych do udzielania tych ulg. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru banku do obsługi bankowej budżetu Gminy Łęka 

Opatowska wraz z wszystkimi jednostkami organizacyjnymi Gminy Łęka Opatowska. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zasad wypłacania diet dla sołtysów. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych. 

12. Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Planowania i Budżetu. 

13. Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu. 

14. Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Gospodarczej. 

15. Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

16. Interpelacje i zapytania radnych. 

17. Wolne wnioski i informacje. 

18. Zakończenie obrad XI Sesji Rady Gminy. 

Wobec braku uwag Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie porządek obrad  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Adam Gawlik, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata 

Kaczmarzyk, Wojciech Nawrocki, Łukasz Olbrych, Magdalena Osada, Marian Pacyna, Agata 

Rybak, Katarzyna Szczepańska, Kamil Wesołowski, Ryszard Wierzba 

NIEOBECNI (2) 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka 

 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy zaproponowała przyjęcie protokołu z ostatniej sesji bez 

uprzedniego czytania. Protokół z ostatniej sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony 



do wglądu przed sesją. Przewodnicząca Rady spytała czy ktoś z radnych ma uwagi do 

protokołu lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. 

Wobec braku uwag, Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania protokołu z obrad 

poprzedniej sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Adamski, Adam Gawlik, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata 

Kaczmarzyk, Wojciech Nawrocki, Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, Agata Rybak, Katarzyna 

Szczepańska, Kamil Wesołowski, Ryszard Wierzba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Magdalena Osada 

NIEOBECNI (2) 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Głos zabrała Przewodnicząca Rady Gminy – Katarzyna Szczepańska, która przedstawiła 

informację o działaniach w okresie międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

Głos zabrał Wójt Gminy Adam Kopis, który przedstawił sprawozdanie z działalności Wójta w 

okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady, które stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. Dodatkowo przedstawił informację z Urzędu Stanu Cywilnego i 

Referatu Spraw Obywatelskich dot. ilości urodzeń, zgonów udzielonych ślubów jak i osób 

zameldowanych w 2024 roku. 

Następnie Wójt Gminy przekazał informację z Referatu Zamówień Publicznych, Zarządzania 

Projektami i Promocji Gminy odnośnie ilości ogłoszonych przetargów, złożonych zamówień 

publicznych oraz wykonanych inwestycji w 2024 roku jak i w trakcie realizacji.  

Idąc dalej przekazał informację z Centrum Usług Wspólnych odnośnie zrealizowanych 

projektów 2024 roku jak i w trakcie realizacji w placówkach oświatowych na terenie Gminy.  

 

Następnie Wójt Gminy poprosił Państwa Radnych o pozostanie po sesji w celu ustalenia 

terminów najbliższych posiedzeń sesji jak i komisji oraz poinformował o trzech wolnych 

miejscach w Rodzinnym Domu Pomocy w Opatowie. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 

2024 rok 

 
Głos zabrała Skarbnik Gminy - Emilia Panek, która przedstawiła zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Łęka Opatowska na 2024 rok /19:37 – 21:19 minuta transmisji/.  

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania nad w/w uchwałą. 



Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XI/ 57 /2024 w sprawie  zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Łęka Opatowska na 2024 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Adam Gawlik, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata 

Kaczmarzyk, Wojciech Nawrocki, Łukasz Olbrych, Magdalena Osada, Marian Pacyna, Agata 

Rybak, Katarzyna Szczepańska, Kamil Wesołowski, Ryszard Wierzba 

NIEOBECNI (2) 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 

Opatowska na lata 2024-2040. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy - Emilia Panek, która przedstawiła zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2024-2040 /22:36 - 22:45 minuta 

transmisji/. 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania nad w/w uchwałą. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XI/ 58 /2024 w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2024-2040.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Adam Gawlik, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata 

Kaczmarzyk, Wojciech Nawrocki, Łukasz Olbrych, Magdalena Osada, Marian Pacyna, Agata 

Rybak, Katarzyna Szczepańska, Kamil Wesołowski, Ryszard Wierzba 

NIEOBECNI (2) 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

umarzania, odraczania spłaty lub rozkładania na raty należności pieniężnych o 

charakterze cywilnoprawnym przypadających Gminie Łęka Opatowska oraz jej 

jednostkom podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, 

w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania podmiotów 

uprawnionych do udzielania tych ulg. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy – Emilia Panek, która wyjaśniła, iż projekt uchwały był 

szczegółowo omówiony na ostatnim posiedzeniu komisji. Następnie odczytała uzasadnienie 

do uchwały.  

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania nad w/w uchwałą. 



Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XI/ 59 /2024 w sprawie  określenia szczegółowych 

zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania spłaty lub rozkładania na raty należności 

pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym przypadających Gminie Łęka Opatowska 

oraz jej jednostkom podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w 

przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania 

podmiotów uprawnionych do udzielania tych ulg.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Adam Gawlik, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata 

Kaczmarzyk, Wojciech Nawrocki, Łukasz Olbrych, Magdalena Osada, Marian Pacyna, Agata 

Rybak, Katarzyna Szczepańska, Kamil Wesołowski, Ryszard Wierzba 

NIEOBECNI (2) 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru banku do obsługi bankowej budżetu Gminy 

Łęka Opatowska wraz z wszystkimi jednostkami organizacyjnymi Gminy Łęka 

Opatowska. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która wyjaśniła, iż związku z końcem obowiązywania 

dotychczasowej umowy na obsługę bankową, dokonano ponownie wyboru banku w oparciu o 

zapisy Zarządzenia Nr 71/2020 Wójta Gminy Łęka Opatowska z dnia 30 grudnia 2020r. w 

sprawie wprowadzenia regulaminu udzielania przez jednostki organizacyjne Gminy Łęka 

Opatowska zamówień o wartości szacunkowej nieprzekraczającej kwoty 130 000,00 zł.  

Szacunkowa wartość zamówienia jest niższa niż kwota określone w art. 2 ust. 1 pkt 1 ustawy 

Prawo Zamówień Publicznych, w związku z tym przy wyborze banku do obsługi bankowej 

budżetu Gminy Łęka Opatowska wraz z wszystkimi jednostkami organizacyjnymi Gminy 

Łęka Opatowska ustawy nie stosowano. Wartość zamówienia na podstawie otrzymanej oferty 

od Spółdzielczego Banku Ludowego w Kępnie nie przekracza kwoty 130 000,00 zł.  

W związku z powyższym podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Następnie głos zabrał Radny Wojciech Gruszka, który spytał o konkretną kwotę w jakiej jest 

wysokości? 

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy - za obsługę bankową 2300 zł. miesięcznie.  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania nad w/w uchwałą. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XI/ 60 /2024 w sprawie wyboru banku do obsługi 

bankowej budżetu Gminy Łęka Opatowska wraz z wszystkimi jednostkami 

organizacyjnymi Gminy Łęka Opatowska.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



Grzegorz Adamski, Adam Gawlik, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata 

Kaczmarzyk, Wojciech Nawrocki, Łukasz Olbrych, Magdalena Osada, Marian Pacyna, Agata 

Rybak, Katarzyna Szczepańska, Kamil Wesołowski, Ryszard Wierzba 

NIEOBECNI (2) 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zasad wypłacania diet dla sołtysów. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy, który wyjaśnił, iż projekt uchwały był omawiany wcześniej na 

posiedzeniu wspólnym komisji. Następnie odczytał uzasadnienie do uchwały.  

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania nad w/w uchwałą. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XI/ 61 /2024 w sprawie zasad wypłacania diet dla 

sołtysów. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Adam Gawlik, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata 

Kaczmarzyk, Wojciech Nawrocki, Łukasz Olbrych, Magdalena Osada, Marian Pacyna, Agata 

Rybak, Katarzyna Szczepańska, Kamil Wesołowski, Ryszard Wierzba 

NIEOBECNI (2) 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy, który wyjaśnił, iż projekt uchwały był omawiany wcześniej na 

posiedzeniu wspólnym komisji . Następnie odczytał projekt uchwały. 

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania nad w/w uchwałą. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XI/ 62 /2024 w sprawie ustalenia wysokości diet dla 

radnych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Adam Gawlik, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata 

Kaczmarzyk, Wojciech Nawrocki, Łukasz Olbrych, Magdalena Osada, Marian Pacyna, Agata 

Rybak, Katarzyna Szczepańska, Kamil Wesołowski, Ryszard Wierzba 

NIEOBECNI (2) 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka 

 

12. Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Planowania i Budżetu. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Planowania i Budżetu - Piotr Jeziorny, który przedstawił 



sprawozdanie z rocznej działalności Komisji. 

 

13. Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu. 

 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu - Magdalena 

Osada, która przedstawiła Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji. 

 

14. Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Gospodarczej. 

 

Głos zabrała z-ca Przewodniczącej Komisji Gospodarczej – Małgorzata Kaczmarzyk, która 

przedstawiła sprawozdanie z rocznej działalności Komisji.  

 

15. Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Grzegorz Adamski, który 

przedstawił sprawozdanie komisji.  

Następnie głos zabrała Przewodnicząca Rady, która przedstawiła informację o ilości 

posiedzeń sesji w 2024 r., frekwencji na sesjach oraz ilości podjętych uchwał. 

Idąc dalej złożyła najserdeczniejsze życzenia z okazji zbliżającego się nowego roku 2025.  

 

16. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak interpelacji. 

 

17. Wolne wnioski i informacje. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy, który poinformował w sprawie lewoskrętu w Piaskach, iż 

prawdopodobnie po nowym roku będzie wiadomo, kiedy rozpocznie się przebudowa tego 

skrętu, która z firm będzie to wykonywać i za jaką kwotę. 

Następnie Wójt Gminy przekazał informację o uzgodnieniach z Generalną Dyrekcją Dróg 

Krajowych i Autostrad w Opolu w sprawie budowy odcinka kanalizacji (Zmyślona Słupska – 

Kuźnica Słupska) oraz wodociągu w Lipiu w kontekście planowanej budowy drogi S 11.  

Idąc dalej Wójt Gminy podziękował wszystkim za cały rok pracy i podkreślił, iż liczy że 

gmina nie zaciągnie hamulca na kwestie inwestycji i zrobi wszystko, aby szukać 

dodatkowych nowych rozwiązań i projektów. Nadal czeka na decyzje z WFOŚiGW w 

sprawie termomodernizacji Zespołu Szkół w Łęce Opatowskiej oraz na Rządowy Program 

Rozwoju Dróg w kwestii złożonego wniosku dot. Opatowa.  

Na koniec jeszcze raz złożył życzenia z okazji zbliżającego się nowego roku.  

Następnie głos zabrał Radny Powiatowy D. Gąszczak, który zgłosił błąd techniczny w 

systemie odnośnie nieaktualnej funkcji Radnego Adamskiego. Idąc dalej, spytał odnośnie 

wspomnianego w sprawozdaniu Ośrodka Zdrowia w Łęce Opatowskiej, jakie są ustalenia? 

Wójt Gminy odpowiedział, iż na chwilę obecną jest w stałym kontakcie z właścicielka gruntu 

w Łęce Opatowskiej, która jest na etapie kompletowania dokumentacji, decyzji jak i 

podziałów gruntów. Podkreślił, iż sądzi że do końca pierwszego kwartału nowego roku uda 

się pozyskać teren pod budowę nowego ośrodka z zaaprobowaną przez obie strony kwotą. 

Inną kwestią jest sprawa samego lekarza jak i obsługi, ale nie będzie się wypowiadać na 



koniec roku i nie będzie wprowadzać jakiegokolwiek zamieszania. Następnie podziękował za 

współpracę radnym powiatowym i liczy na dalszą. 

Idąc dalej głos zabrał Radny Powiatowy – Marek Kowalski, który dołączył się do życzeń z 

okazji zbliżającego się nowego roku. 

Jako kolejny głos zabrał Sołtys wsi Lipie – Zdzisław Kupczak, który podziękował za 

wykonaną drogę i chodnik w Lipiu oraz złożył życzenia noworoczne.  

Następnie Wójt Gminy przekazał iż w dniu dzisiejszym została podpisana umowa na 200 tyś. 

zł. do spółki Oświetlenie Uliczne i Drogowe, gdzie objęte będą kolejne udziały, a po sesji 

zostanie wspólnie ustalone, które zadania będą realizowane w pierwszej kolejności. 

Wspomniał, iż cały czas ma na uwadze te pojedyncze lampy, które jeszcze nie zawisły, ale 

podkreślił, iż Kierownik Rejonu o tej kwestii wie, że trzeba to wykonać.  

Idąc dalej głos ponownie zabrał Radny Powiatowy – Marek Kowalski, który dopowiedział, iż 

zapomniał przekazać życzenia noworoczne również od pani Starosty jak i Zarządu Powiatu 

Kępińskiego, który również reprezentuje.  

Jako kolejna głos zabrała Radna Agata Rybak, która zgłosiła ponownie brak oświetlenia na 

ulicy Kasztanowej w Siemianicach, nadal sprawa jest nie załatwiona. 

Wójt Gminy odpowiedział, iż rozumie zgłoszoną kwestię Radnej Agaty Rybak, jednak musi 

zaingerować między wykonawcę a Leśny Zakład Doświadczalny, bo właścicielem tych 

terenów jest Leśny Zakład Doświadczalny, więc postara się spotkać z panem Dyrektorem i 

omówić kwestie związaną z tym oświetleniem.  

18. Zakończenie obrad XI Sesji Rady Gminy. 

 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy o godz. 13.59 zamknęła 

obrady XI sesji Rady Gminy Łęka Opatowska. 

        

Przewodnicząca Rady Gminy               

 /-/Katarzyna Szczepańska 

 

 

Przygotował(a): Renata Woźnica 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


